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Kære Flemming Steen Munch  
  
Tak for din henvendelse af 26. juni 2020, hvor du spørger hvordan det er muligt at medtage en udgift for 2020 i forbindelse med 
forhandlingerne om Budget 2021, samt om der i givet fald er anlægsmåltal i 2020.  
  
Forvaltningen indstiller i budgetnotatet til Budget 2021, at en andel af den samlede bevilling stjernemarkeres, så en del af 
midlerne frigives allerede i 2020. Dette sker med henblik på at kunne påbegynde foranalysen umiddelbart efter 
budgetvedtagelsen i oktober 2020 frem for ‐ som hvis der ikke var bevilget midler for 2020 ‐ at måtte vente til januar 2021. De 
ekstra måneder, der vindes ved opstart i 2020, bevirker, at det vil være muligt at nå at udarbejde budgetnotat med 
projektforslag baseret på foranalysens resultater forud for forhandlingerne om Budget 2022. Det er i fuld overensstemmelse 
med kommunens bevillingsregler at bede om frigivelse af midler i 2020 for projekter, som besluttes i forbindelse med Budget 
2021.  
  
Det fremgår af Københavns Kommunes bevillingsregler, at hvis et anlægsprojekt har gennemgået en planlægningsfase og 
dermed er tilstrækkeligt undersøgt og beskrevet, kan det fulde rådighedsbeløb til et anlægsprojekt frigives på baggrund af en 
konkret vurdering ifm. budgetvedtagelsen eller overførselssagen.  
  
Efter at anlægsloftet for 2020 blev fjernet i foråret, er der ikke udfordringer ift. det konkrete anlægsmåltal til foranalysen i 2020. 
  
Jeg håber, det besvarede din henvendelse. I modsat fald er du velkommen til at rette fornyet henvendelse til forvaltningen. 
  
Med venlig hilsen 
  
Lone Byskov 
Vicedirektør 


